
“Steen-vast voor 
jou belangen!”

Kun je iets over jezelf vertellen?
Mijn naam is Kim van der Steen en ik woon samen met mijn gezin in 
Zwolle-Zuid, vlak naast de kinderboerderij en dicht bij de IJssel.

Wat doe je graag in je vrije tijd en waarom is dat voor jou belangrijk?
In mijn vrije tijd vind ik het belangrijk om tijd met familie door te brengen 
en te genieten van elkaars gezelschap én elkaars kook- en bakkunsten. Van 
al dat lekkere eten dat ik zelf bak of kook, krijg ik extra energie voor mijn 
favoriete bezigheid: wandelen. Of het nu door het bos is, over het strand, 
langs de plassen of gewoon door de stad, een wandeltocht sla ik nooit af. 
Oordopjes in en gaan, of juist luisteren naar het gefluit van vogels hoog in 
de bomen.

Hoe lang werk je al bij FRUIT OP JE WERK, welke functie en wat spreekt je het meest aan in je werk?
Sinds 2023 werk ik met veel plezier als bezorgster voor 24 uur per week. Op vrijdagen ben ik vaak in de hal te 
vinden, al zingend én hard werkend natuurlijk. Wat mij het meest aanspreekt in mijn werk? Dat een simpel 
kratje fruit zóveel kan doen. Een vriendelijke lach bij het afleveren werkt aanstekelijk, voor de klant én voor mij. 
Voor je het weet zijn de radiohitjes voorbij en is de bus weer leeg!

Wat motiveert jou om je kandidaat te stellen voor de OR?
Ik vind dat ik de collega’s in Zwolle goed vertegenwoordig. Ik hou van een goed bedrijfsuitje en heb overal wel 
een mening over. Daarnaast heb ik regelmatig gesprekken met collega’s over het werk en probeer ik een 
luisterend oor te bieden. Ik denk dat ik een goede stem ben voor de collega’s in Zwolle en ook namens hen 
durf te spreken.

Standpunten

Wat zijn de belangrijkste thema’s of onderwerpen die jij graag wilt aandragen als OR-lid? En waarom?
Het is voor mij belangrijk om te kijken naar het welzijn van het personeel. Niet iedereen heeft dezelfde wensen 
of kan hetzelfde presteren en daar moeten we rekening mee houden. Ook wil ik me inzetten om Zwolle gelijk 
te trekken met de andere locaties. We krijgen niet altijd de aandacht die we verdienen en daar mag 
verandering in komen!

Wat is jouw visie op de rol van de OR binnen FRUIT OP JE WERK en hoe zou jij die rol verder versterken?
Ik wil een schakel zijn tussen de werkvloer en het management, zodat ideeën, wensen en zorgen van collega’s 
echt worden gehoord. Door goed te luisteren en het gesprek aan te gaan, wil ik bijdragen aan betere 
afstemming en meer verbinding binnen het bedrijf.


